
1

Z Á P I S N I C A

zo zasadnutia komisie MsZ pre školstvo, kultúru, mládež a šport zo dňa 9. apríla 2015

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny

P r o g r a m:

1. Otvorenie
2. Návrh VZN č. 1/2015 – Štatút mesta Stará Turá
3. Návrh VZN č. 2/2015 – Nar. o dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá z rozpočtu 

mesta
4. Správa o činnosti MŠA za r. 2014
5. Hodnotiaca správa k plneniu rozpočtu za r. 2014 – Šport, kultúra
6. Kultúrno-spoločenské podujatia organizované DK Javorina a MsÚ – zrealizované i 

pripravované
7. Informácie riaditeľov škôl a školských zariadení 
8. Rôzne
9. Záver

K   p r i e b e h u  r o k o v a n i a :

1. Otvorenie
Zasadnutie otvorila predsedníčka komisie p. Zigová o 15.30 hod. Privítala prítomných 
a oboznámila ich s programom stretnutia. 

2. Návrh VZN č. 1/2015 – Štatút mesta Stará Turá
p. Zigová: Návrh VZN č. 1/2015 – Štatút mesta Stará Turá predkladá vedúci správneho 
oddelenia. Materiál Vám bol zaslaný emailom. Prosím o prípadné pripomienky.
p. Bublavá: Iba štylistická oprava v § 3 písmeno e) dať čiarku miesto spojky a vo vete ....pri 
ochrane svojej osoby a rodiny a svojho majetku...
Členovia komisie k predloženému materiálu nemali žiadne pripomienky a Návrh VZN č.
1/2015 odporúčajú schváliť.

3. Návrh VZN č. 2/2015 – Nar. o dotáciách na podporu športu v meste Stará 
Turá z rozpočtu mesta

p. Boorová: Návrh VZN Vám bol zaslaný v materiáloch do komisie. Žiadne pripomienky 
emailom k návrhu neprišli.
p. Tepličková: Ak ešte môžeme mať pripomienky, mne v návrhu trošku prekáža, že sú všetky 
dotácie určené iba deťom a mládeži do 26 rokov. Bolo by možné aspoň pri športových projektoch 
rozšíriť možnosti dotácie aj pre rodiny s deťmi? 
Členovia komisie schválili pripomienku p. Tepličkovanej a žiadajú ju zapracovať do §5 odsek 2. 
Zmena bude v písmene b) ....Podporované  aktivity môžu byť z nasledovných oblastí: podpora 
celoročných, jednodňových či viacdňových podujatí a aktivít zameraných na športovú 
a telovýchovnú činnosť detí a mládeže do 26 rokov a činnosť rodín s deťmi.  
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p. Bublavá: Z pôvodného VZN vypadla pri tomto návrhu možnosť získať dotáciu za 
reprezentáciu mesta pre dospelých športovcov v rámci klubov.
p. Boorová: Áno, táto forma dotácie vypadla na odporúčanie dozornej rady pre grantový systém 
na podporu športu. Dotácie budú zamerané na deti a mládež. 
p. Halinárová: Pre dospelých je tu možnosť priamej dotácie.
p. Tepličková: Je potrebné, aby športovali i dospelí, pretože práve oni dokážu k športu pritiahnuť 
deti a mládež. Mali by sme podporovať kluby a dospelých členov klubu, ktorí budú motiváciou 
pre deti a mládež.
p. Halinárová: Na to, aby sme podporili všetky kluby tak ako by potrebovali, nemáme dostatok 
finančných prostriedkov. Možnosti sú obmedzené.
p. Krč: Čo sa týka klubov, napríklad futbalu, myslím si, že je dôležité podporiť cez dotácie najmä 
deti a mládež do 26 rokov. I dotácie zo štátneho rozpočtu sú ohraničené do 26 rokov. I vo vyšších 
kategóriách ako je dorast či muži sú mládežníci do 26 rokov. Treba vybudovať zázemie najmä 
pre deti a mládež. Tie si hľadajú vzory ani tak nie v domácich športovcoch, ale skôr už 
v športovcoch vo vyšších ligách alebo v zahraničných súťažiach. Na dieťa tiež vo veľkom pôsobí 
rodič. 
p. Tepličková: Je škoda, že sa angažuje čím ďalej, tým menej rodičov.
p. Krč: Výbornou motiváciou pre deti bola napríklad beseda s futbalistom Tomášom Malecom. 
Toto sú vzory, ktoré deti vyhľadávajú, nehľadajú ich napríklad v našich mužoch. 
p. Krištofíková: Ja by som sa vrátila k § 5 ods. 1 písmeno d), odsek 2 psímeno d) a odsek 3 
písmeno c), kde sa píše, že ... Žiadateľ sa podaním žiadosti o dotáciu zaväzuje, že všetky ním 
uvedené údaje sú správne a pravdivé. V prípade nepravdivých údajov bude žiadateľovi príspevok 
krátený...Tu by som navrhla, aby v prípade nepravdivých údajov nebol príspevok poskytnutý, 
respektíve, aby príspevok klub v plnej výške vrátil. Takto sa kluby naučia, že majú v žiadostiach 
písať iba pravdivé údaje. V minulom období sme už našli v žiadostiach nepravdivé údaje, vtedy 
sa príspevok iba krátil. 
Členovia komisie schválili pripomienku p. Krištofíkovej a žiadajú ju zapracovať do §5 
odsek 1 písmeno d), odsek 2 psímeno d) a odsek 3 písmeno c), kde sa znenie zmení na: 
...Žiadateľ sa podaním žiadosti o dotáciu zaväzuje, že všetky ním uvedené údaje sú správne 
a pravdivé. V prípade nepravdivých údajov nebude žiadateľovi príspevok poskytnutý, resp. musí 
príspevok vrátiť v plnej výške.“

4. Správa o činnosti MŠA za r. 2014
p. Zigová: Materiál o činnosti spoločnosti MŠA za r. 2014 ste dostali emailom. Je to iba 
informatívna správa, môžeme ju iba vziať na vedomie. Členovia komisie MsZ pre financie, 
rozpočet a majetok mesta správu takisto vzali na vedomie.
Finančná komisia ďalej odporučila, aby spoločnosť EUR-MED, a.s. bola ako väčšinový 
spoluvlastník spoločnosti MŠA, s.r.o., vyzvaná k prezentácií vlastnej predstavy o naložení so 
svojím obchodným podielom v spoločnosti, keďže konateľ spoločnosti deklaroval, že nemá už 
dlhodobo záujem o vlastníctvo a prevádzku športového areálu. K žiadosti spoločníka EUR-MED, 
a.s. o odpustenie dane z nehnuteľností na rok 2015 pre spoločnosť MŠA, s.r.o. z dôvodu 
nepriaznivého vývoja hospodárenia tejto spoločnosti finančná komisia uvádza, že mesto Stará 
Turá ako správca dane z nehnuteľností nemá zákonné možnosti k odpusteniu daňovej povinnosti 
na dani z nehnuteľností, avšak ako jednu z možností zmiernenia následkov nepriaznivého vývoja 
hospodárenia v tejto spoločnosti navrhuje zvážiť mestskému zastupiteľstvu zvýšenie výdavkov 
zmenou programového rozpočtu v kapitole šport, ak to vývoj príjmovej časti rozpočtu v roku 
2015 dovolí. 
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p. Čepela: Zaráža ma, že spoločnosť vykazuje každý rok stratu 70 tisíc €.
p. Halinárová: To sú odpisy majetku, ktoré vznikajú v účtovníctve. Podobne je čo sa týka odpisov 
na tom i spoločnosť Aquatur. Nový zákon o účtovníctve to bude riešiť inak. 
p. Bublavá: Zákon má stopnúť existenciu spoločností, ktoré vykazujú neustále stratu.
p. Halinárová: Obe spoločnosti, MŠA aj Aquatur majú neustále stratu, v blízkej budúcnosti to 
budeme musieť riešiť. 
Členovia komisie vzali správu o činnosti MŠA za r. 2014 na vedomie.

5. Hodnotiaca správa k plneniu rozpočtu za r. 2014 – Šport, kultúra
p. Zigová: Ďalším materiálom je hodnotiaca správa k plneniu rozpočtu za r. 2014 – podprogramy 
šport a kultúra. Túto správu takisto komisia môže vziať na vedomie, ak teda nemáte žiadne 
pripomienky.
p. Čepela: Ja som sa tu dočítal, že mesto v minulom roku robilo Projekt cyklotrasy – Sám, 
s priateľmi, či rodinou, na bicykloch pod Javorinou okruh pod Javorinou pre katastrálne územie 
Stará Turá. Čo sa v rámci tohto projektu robilo?
p. Boorová:L V tomto projekte išlo o prepojenie cyklotrasy do Lubine cez Hrachoviská, kde sme 
osádzali nový prístrešok a bola tam tiež robená nová cyklocestička v Kostolnom. Išlo o projekt, 
ktorý sme realizovali cez Kopaničiarsky región – MAS. V projekte bolo vybudovanie prístrešku, 
tlač máp a značenie cyklocesty.
p. Čepela: Ja mám informáciu, že v Lubine sa cyklotrasa nevyznačovala. 
p. Boorová: Stará Turá si riešila iba svoje katastrálne územie, ostatné obce si riešili svoje. KR-
MAS to zastrešovala. Na Lubinu sa môžeme na KR-MAS opýtať.
Členovia komisie vzali hodnotiacu správu na vedomie. 

6. Kultúrno-spoločenské podujatia organizované DK Javorina a MsÚ –
zrealizované i pripravované

Predsedníčka komisie požiadala o informácie o zrealizovaných a pripravovaných podujatiach 
riaditeľku DK Javorina.
p. Adámková: V poslednom období sme zrealizovali hneď niekoľko akcií. V marci sme mali 
divadelné predstavenie Mandarínková izba. Potom sme spoločne s OZ Sluha zorganizovali 
besedu so spisovateľom Danielom Pastirčákom. Pre ZŠ a SOŠ sme mali organizované 
predstavenie v anglickom jazyku. 27. marca sa uskutočnilo Vítanie jari spojené s remeselným 
trhom. Počas vítania jari bola v DK Javorina otvorená i výstava výtvarnej súťaže Stará Turá –
naše mesto. Túto súťaž sme realizovali v spolupráci so ZUŠ. Vernisáž výstavy sa uskutočnila deň 
pred remeselným trhom. V rámci veľkonočného trhu organizovali pracovníčky knižnice burzu 
kníh a časopisov, predalo sa do 300 kníh. Remeselného trhu sa zúčastnilo okolo 60 remeselníkov, 
sme radi, že ich počet stúpa. Počasie nám tento rok neprialo, bolo veľmi zima a veterno. Program 
si pripravili žiaci ZUŠ, išlo o tradičné pálenie Moreny. V programe vystúpil i detský súbor 
Kunovjánek z Kunovíc a oceňovali sa tu i basketbalistky, ktoré zožali veľké medailové úspechy 
na medzinárodnom turnaji vo Švédsku. Určite to bola motivácia pre deti, ktoré ich na pódiu
mohli vidieť. 
V rámci pripravovaných podujatí sme sa museli prispôsobiť, nakoľko nám začali meniť okná. 
30.4. máme naplánovaný koncert Nedvědovcov a v spolupráci s mestom Stavanie mája. V máji 
sa tiež pripravuje program ku Dňu matiek, ktorého sa zúčastnia všetky školy. Mesiac máj bude 
náročný, aj tento rok pripravujeme Noc múzeí, kde by sme chceli odprezentovať 80. výročie 
založenia fabriky Chirana – Micherovej fabriky alebo Presnej mechaniky. V máji budeme mať 
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tiež Výstavu paličkovanej čipky a koncert Zlaté dobré časy, kde vystúpia legendy – N. 
Urbánková, Maduar, Hložek a Gotvald. Plánujeme i zájazdy do Olomouca na výstavu kvetov 
a na muzikál Mamma Mia. V apríli bude mať naša knižnica 90 rokov, chystáme malé stretnutie 
pre bývalých pracovníkov knižnice. Chcem Vás ešte požiadať o spoluprácu pri informovaní 
občanov, že vyšiel Informátor, kde si ľudia nájdu informácie o všetkých inštitúciách, 
organizáciách a firmách, ktoré sídlia v meste. Informátor sme dlho pripravovali a aktualizovali do 
neho informácie. Občania si ho môžu zakúpiť v Informačnej kancelárií. Ďalej som Vás chcela 
informovať, že pracovníčky našej knižnice robia aj 4 besedy do týždňa pre deti z MŠ a ZŠ nielen 
zo Starej Turej, ale i z Vaďoviec, Lubine či Kostolného. V knižnici sa takisto realizovalo 
podujatie Noc s Andersenom, naše pracovníčky sa prezliekli za rozprávkové bytosti. Na záver by 
som ešte rada poďakovala CVČ za výrobu Moreny a ZUŠ za program k Vítaniu jari. Čo sa týka 
grantov, sme radi, že z 8, ktoré sme podali boli 2 úspešné. Získali sme 1 100  a 1 800 € na 
knižnicu. 
p. Halinárová: A ešte sme získali 30 000 € od vlády, ktoré nám sľúbili na výjazdovom zasadnutí 
v Trenčíne na rekonštrukciu DK Javorina. Verím, že na jeseň bude kultúrny dom vynovený 
a pekný. 
p. Adámková: V rámci týchto peňazí budeme rekonštruovať schodište, sociálne zariadenia pri 
šatniach hercov a ďalšie veci. Upraví sa fasáda budovy a prepojí sa priestor pred DKJ 
s priestorom námestia.

7. Informácie riaditeľov škôl a školských zariadení 
Materská škola
p. Hučková: Marec sa u nás niesol v duchu dvoch tém – marec mesiac knihy a rozlúčka so zimou. 
V rámci marca mesiaca knihy deti nosili do tried knihy, robili si z nich výstavky, hovorili si 
obsahy rozprávok a spoločne čítali. Rozprávali sa tiež o histórií knihy, navštívili knižnicu a na 
konci marca si deti pozreli divadelné predstavenie. Neskôr sa deti lúčili so zimou a vítali jar. 
Zúčastnili sa exkurzie na gazdovskom dvore, pripravili si kultúrny program rozlúčky s Morenou, 
spoločne s rodičmi mali tvorivé popoludnia. Pri príležitosti Dňa vody a blížiacich sa sviatkov 
navštívili CVČ. V apríli boli v MŠ i prijímacie skúšky. Mali sme 87 žiadostí, 78 detí je prijatých, 
ostatné žiadosti sú ešte v riešení. Deti v MŠ sa zapojili do výtvarných súťaží – Zelený svet a Stará 
Turá – naše mesto. Naše pani učiteľky budú na Testovaní 9 v ZŠ vykonávať dozor. V apríli nás 
čaká fotenie pre deti a súťaž Naše talenty v ZUŠke. Pripravujeme sa na putovanie náučným 
chodníkom s pracovníkmi Lesoturu a čakajú nás tiež vystúpenia ku Dňu matiek pre rodičov. 
Vybrané triedy budú vystupovať aj v programe v DK Javorina. 

Základná umelecká škola
p. Lacová: Odborári spustili petíciu za zjednotenie financovania a riadenia verejného 
regionálneho školstva, ktorú podporí i ZUŠ. Na pôde školy sme privítali nových členov Rady 
školy a zástupcov zriaďovateľa. V marci sme vystupovali pre seniorov z Kunovíc a Starej Turej 
na stretnutí pri príležitosti MDŽ. Vystúpili tu deti speváckeho oddelenia, Poľun a p. uč. 
Medňanská s recitáciou. Výtvarníci zaslali práce na medzinárodnú súťaž v Bulharsku. Koniec 
marca bol pre nás veľmi náročný. 26. marca sa uskutočnila vernisáž s odovzdávaním cien 
výtvarnej súťaže Stará Turá – naše mesto, ktorú vyhlásila naša ZUŠ v spolupráci s DK Javorina 
pre MŠ, ZŠ a ZUŠ. V programe vystúpila ľudová hudba Turanček so speváckym oddelením. 
Tešíme sa z prekvapivej veľkej účasti a pozitívnej odozvy zo strany učiteľov a rodičov. 
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Poďakovanie patrí p. riaditeľke DKJ, za organizáciu a zakúpenie časti cien pre deti, Rodičovskej 
rade pri ZUŠ a mestu za dary pre deti.
Budeme sa snažiť častejšie sprístupňovať výtvarné práce detí našej ZUŠ. V júni pripravujeme 
veľkú výstavu celého výtvarného odboru za minulé obdobie a tiež budú vystavené práce 
absolventov. 27. marca sme sa zúčastnili Vítania jari, naše deti vystúpili v programe s vynášaním 
Moreny. V ten istý deň pedagógovia ZUŠ pripravili program ku Dňu učiteľov v Lipe. Náš kolega 
Anton Bálent bol na tomto podujatí ocenený p. primátorkou za vzornú prácu v prospech detí. Aj 
od nás mu patrí poďakovanie. 28. marca prebiehal v Trenčíne a Trenčianskych Tepliciach 
štvordňový Medzinárodný festival a súťaž detskej a mládežníckej tvorivosti – Top festival. Naša 
ZUŠ zaznamenala mimoriadny úspech, pretože v kategórií hudba získali žiaci – Hlavnú cenu 
Grand Prize festivalu (žiak Dominik Sedlák – klarinet) a v kategórií tanec mladších žiakov – tiež 
Hlavnú cenu Grand Prize a v kategórií tanec staršie žiačky tiež Hlavnú cenu Grand Prize. 
Poďakovanie patrí za vzornú prípravu pedagógom Marekovi Lackovi, Kataríne Rzavskej a za 
korepetíciu p. uč. A. Borovskej. Zúčastnili sme sa aj Galavečera v Tr. Tepliciach, kde naši žiaci 
vystúpili v programe. Prišli ich povzbudiť i rodičia. Najbližšie akcie budú 10.4. vnútroškolská 
tanečná súťaž Free Zee Dance, 21.4. Deň otvorených dverí pre MŠ, od 16.30 h bude besiedka 
dychového oddelenia, 22.4. – Deň otvorených dverí pre verejnosť, súčasťou bude verejný koncert 
žiakov o 16.30 h v koncertnej sále školy a 23.4. budú pre všetky odbory v našej školy prijímacie 
skúšky. Dňa 10.5. organizuje naša škola program ku Dňu matiek v spolupráci s DKJ a ostatnými 
školami. 
p. Zigová: Nech sa Vám darí na súťažiach aj naďalej.

Centrum voľného času
p. Tepličková: My sme od marca realizovali výukové programy pre MŠ a ZŠ. Michal Denk sa 
v ZŠ venoval športu, pripravil si prednášku na tému plaveckého výcviku. Janka Koníková má na 
starosti najmä enviromentálnu výchovu pre MŠ. V marci sa zamerala na deň vody. V rámci 
marca mesiaca knihy sme mali v CVČ akciu Z rozprávky do rozprávky, ktorá bola spojená 
s prespatím v CVČ. Počas veľkonočných prázdnin sme pre deti pripravili program – hľadanie 
veľkonočných vajec – pre zlé počasie sa musela akcia uskutočniť v CVČ, potom turnaj v stolnom 
futbale a v šípkach. Čo sa týka akcií, ktoré pripravujeme, pre predškolákov podujatie ku Dňu 
Zeme, prímestské tábory, program ku Dňu detí. Dva mesiace budeme mať trošku obmedzenú 
činnosti pre vzdelávanie zamestnancov.

Základná škola
p. Bajjaniová: Čo sa týka zrealizovaných akcií – dňa 25.3. sme mali prvýkrát Testovanie 9 online. 
Zúčastnilo sa ho 21 detí, výsledok bol, že 11 z nich sa rozhodlo, že i skutočné testovanie by robili
online. Ostatní sú za klasickú papierovú metódu. 3.3. sa naši žiaci zúčastnili súťaže Hrdina 
remesla. Súťaž sa uskutočnila v Trenčíne, žiaci súťažili v 2 kategóriách. Kategória A – ručné 
obrábanie kovov a kategória B – robotika. Na súťaži sa zúčastnili 5 žiaci z našej školy v oboch 
kategóriách. V kategórii A sme získali vynikajúce umiestnenie - 1. miesto – Jaroslav Malek
(9.B), 2. miesto – Matúš Hrubý (9.B). V našej škole sa uskutočnilo i obvodné kolo súťaže 
Rozprávkové vretienko. Ďalej sa naši žiaci pod vedením p. uč. Holotovej zúčastnili krajského 
kola biologickej olympiády. Patrik Truhlík, žiak VIII.C obsadil vynikajúce 3. miesto a Lucia 
Vaňová, žiačka IX.C, obsadila krásne 5. miesto. Naši žiaci sa tiež zúčastnili súťaže jazykový 
kvet, z ktorej postúpili do celoslovenského kola. Na divadelné predstavenie v anglickom jazyku 
sme si zapožičali vlajku mesta. Snažíme sa mesto pekne reprezentovať. V škole sme 
zorganizovali prednášku Žijeme s energiou, ktorá bola zameraná na šetrenie energie a bola veľmi 
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poučná. Naši žiaci sa zúčastnili exkurzií na Gazdovskom dvore, na Zbernom dvore TSST. Ďalej 
sme sa zúčastnili Robotického dňa v Trenčíne, kde sa konal nábor žiakov na stredné školy. Naši 
žiaci tam boli so svojimi robotmi. Ďalej sa uskutočnilo už tradičné podujatie Noc s Andersenom, 
ktoré realizujú p. uč. Haverová a Medňanská. Deti prespali v hoteli Lipa. V stredu bude u nás 
Monitoring, Testovanie 9. Na konci apríla sa bude voliť nová Rada školy. Problémom sú pre nás 
stále okná na Hurbanovej ulici, strecha a elektrické rozvody v škole. Veľkým problémom sú aj 
staré šporáky. Na Hurbanovej ulici sme museli kúpiť súrne jeden nový šporák, pretože sa pokazil. 
p. Halinárová: Tieto pripomienky evidujeme. Uvidíme, ako pôjdu mestu podielové dane a aspoň 
časť problémov sa budeme snažiť riešiť.

8. Rôzne
Mestský futbalový klub Stará Turá
p. Krč: Rozbiehajú sa súťaže. Muži majú odohrané 4 kolá, 2 zápasy vyhrali, 1 remizovali a 1 
prehrali.  Čo sa týka financií, zatiaľ to zvládame, všetko máme uhradené a na všetky zápasy sme 
vycestovali. Veríme, že mesto nám pomôže.  Dorast má tiež odohrané 4 kolá. Keď však odídu 
srbskí chlapci, máme problém. Zatiaľ ešte ani jeden zápas dorast nevyhral. Súťaž začali aj žiaci. 
Majú odohrané 2 zápasy, oba u favoritov súťaže. Jeden zápas prehrali vysoko, no s prvým 
mužstvom v tabuľke prehrali len 2:1 a veľmi dobre sa držali počas celého zápasu. 26.3. sme sa 
zúčastnili s celým autobusom (33 ľudí) na medzinárodnom zápase 21 ročných hráčov -
Slovensko – Nórsko na Myjave. Vstupenky sme získali sponzorsky.  Bola to veľmi pekná akcia, 
zúčastnilo sa jej 17 žiakov a 10 dorastencov. Nabudúce by sme radi na takýto zápas vzali veľký 
autobus a viac detí. Zväz teraz odložil všetky zápasy pre zlé poveternostné podmienky. Všetky 
kolá budú mať náhradné termíny. Domáce zápasy sa budú hlásiť v mestskom rozhlase. U mužov 
a žiakov máme dobrú účasť na tréningov, u dorastu je to slabšie. Žiaci sa v mesiaci júl zúčastnia 
pod vedením p. Sekerku turnaja v Broclavi. Ešte by som chcel požiadať o niečo v rámci 
pôsobenia technických služieb. Bolo by možné, aby nám pomohli s vyčistením porastov pri 
tréningovom ihrisku tak ako pri husitskej veži?
p. Boorová: Skúsime sa opýtať p. riaditeľky TSST.

Klub slovenských turistov Stará Turá
p. Čepela: Dňa 21.3. sme začali sezónu - otvorenie 100 JKM – Čachtický hrad. Vyšlo nám 
počasie, bol plný vlak ľudí a až 70 % detí. Chcel som ešte upozorniť na jednu akciu – tento 
víkend 12.4. organizuje OZ Krajina Karpaty čistenie okolia Dubníka I. V súčasnosti 
pripravujeme tradičné podujatie – Podjavorinskú päťdesiatku, ktorá sa bude konať 16. mája. 
Bližšie informácie aj o iných akciách nájdete na našej výveske pri Bille.

Umelé klzisko v meste
p. Zigová: Ja by som Vás ešte rada informovala, že od 1.5 do 1.6.2015 bude v meste k dispozícií 
na viacúčelovom ihrisku umelé klzisko. Dopoludnia bude slúžiť školám a popoludní verejnosti. 
Vstupné bude 1 € pre dospelých a 50 centov pre deti, na Deň detí bude zdarma. Korčule sa tu 
budú dať požičať zadarmo. 

Návšteva vnučky Johna Slezáka
p. Halinárová: Počas veľkonočných sviatkov navštívila naše mesto vnučka pána Johna Slezáka, 
ktorý má pamätnú tabuľu na našom mestskom úrade. Nakontaktovala sa na mňa cez email 
a prišla sa sem pozrieť až z Ameriky. Venovali sa jej manželia Rumánkovci, ktorí sú s p. 
Slezákom vzdialená rodina. 



7

Priestor pre organizácie v DKJ
p. Adámková: Pred nedávnom sme ponúkli klubom a organizáciám pôsobiacim v meste možnosť 
stretávať sa v našej novovybudovanej klubovni. Žiaľ, chceli sme za to prísľub, že nám 
v budúcnosti pomôžu pri organizovaní podujatí. Zo strany organizácií však nebol záujem, nechcú 
nám pomáhať pri akciách, radšej si za priestor zaplatia. Nemám z toho dobrý pocit, myslela som 
si, že by sme si navzájom mohli pomôcť, ale očividne to tak už dnes nefunguje. 
p. Krištofíková: Určite by bolo lepšie ponúknuť im Váš priestor miesto zasadacej miestnosti 
MsÚ. 
p. Halinárová: Tento problém je tu už dlhodobo. Ale teraz sa o ňom začalo viac hovoriť. 
p. Zigová: Ďalší problém je ten, že organizácie sa chcú stretávať mimo času prevádzky úradu, 
čiže po úradných hodinách alebo cez víkend. 
p. Krištofíková: Tento problém vznikol tak pred rokom a pol. Niektoré organizácie prestali byť 
disciplinované. Určite sa to musí stopnúť. Úrad by nemala byť inštitúcia, kde sa budú stretávať. 

9. Záver
Na záver predsedníčka, p. Zigová poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie komisie 

o 17.15 hod. ukončila.

            Zapísala: Lívia Boorová
            Schválila: Zuzana Zigová




